
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  15 DE 
JUNY  DE 2006

A la Vila de Montblanc, el dia 115 de juny de 2006, a les deu de la nit, es reuneix a la Sala de 
Sessions  de  l’Ajuntament,   el  Ple  de  l’Ajuntament  en  sessió  ordinària,  sota  la  Presidència  de 
l’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, l’assistència dels Tinents d’Alcalde 
el SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  el   SR.  GUILLEM  JANÉ  PUJOL,  el   SR.  JUAN 
LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el 
SR.  XAVIER  MARTÍ  ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,  el  SR.  JOSEP 
ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR 
MAGRINYA  RULL, el SR.  JOAN  MOGAS  AMOROS,  el SR.  XAVIER  HUGUET 
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el 
Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ,  que certifica, i  l’Interventor,  el Sr.  RAMÓN PIÑEIRO 
GUIBERNAU.  

ACCIÓ MUNICIPAL

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ PROVISIONAL MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA 
GENERAL D'ORDENACIÓ URBANA DE  MONTBLANC, CANVI DE QUALIFICACIÓ I 
APARCAMENTS ALS PLANS D'EN JORI.

El Sr. Alcalde diu que aquesta modificació és per la modificació del traçat de la línia elèctrica.

El Sr. Vallverdú  agraeix a l'Alcalde l'explicació prèvia. Diu que mantindran el sentit de vot de 
l'aprovació inicial.

El Sr. Huguet diu que mantindran el sentit del vot de l'aprovació inicial.

El  Sr.  Andreu  diu  que  mantindran  el  sentit  del  vot.  Diu  que  al  Conveni  signat  amb  ALA 
s'estableixen uns terminis que s'han esgotat. Vol saber si l'Ajuntament va endarrerits o no.

El  Sr.  Alcalde  diu  que  al  Conveni  s'estableixen  un  termini  de  disset  mesos,  dels  quals  s'han 
consumit set.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Atès que el Ple d'aquest Ajuntament, en la seva sessió del passat  2 de març, va aprovar inicialment 
la  modificació  puntual  del  Pla  general,canvi  de  qualificació  i  aparcaments  als  Plans  d'en  Jori. 
L'anunci de l'aprovació inicial es va publicar en el Punt  Diari de de 3 d'abril, i en el B.O.P. núm. 
79, de 4 d'abril, sense que s’hagin presentat al·legacions.

Vistos l'article 94  en  relació amb els arts. 71 i ss del Decret Legislatiu 1/2005 pel qual s'aprova el 
Text Refós de la Llei d’Urbanisme, arts. 22.2.c i 47.2 ll) de la llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de 
les Bases de Règim  Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la 
modernització del Govern Local,  i legislació concordant.

Vist  l'informe  emès per   la Secretaria d'aquest Ajuntament, s'acorda:

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació puntual del Pla General d'Ordenació urbana de 
 Montblanc, canvi de qualificació i aparcaments als Plans d'en Jori.



SEGON:  Trametre l'expedient complert a la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, tot instant-ne 
l'aprovació definitiva.

SEGON PUNT.-  VERIFICACIÓ DEL TEXT REFÓS DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL 
DEL PLA GENERAL  A LA PARTIDA PLANS D'EN JORI,  PLA PARCIAL 23,  PARC 
LOGÍSTIC 1

El Sr. Huguet diu que a la reunió informativa es va dir que hi havia una modificació que afectarà a 
la reparcel.lació, però que encara no se sap com. Diu que com que a hores d'ara no se sap si la 
parcel.la on s'han trobat les restes arqueològiques serà zona verda o la parcel.la d'algú s'abstindràn.

El Sr. Andreu diu que a més dels dubtes que ha plantejat el Sr. Huguet, els propietaris de terrenys 
d'aquesta zona s'hauran de fer càrrec d'un terreny on hauran de fer les excavacions i sense poder 
edificar per la limitació de la Comissió d'Urbanisme de Tarragona. Diu que és quelcom molt seriós. 
Diu que a la reparcel.lació que hi ha, en el terreny limitat hi ha uns propietaris que no eren els 
originaris d'aquesta zona i que no se'ls ha advertit. Diu que com ja va demanar a la informativa 
s'hauria de modificar el Pla Parcial abans de continuar amb la modificació de Pla General. Diu que 
a més a més, el propietari afectat és l'empresa més important de la Comarca. Diu que ell i el seu 
grup s'ofereixen a ajudar a modificar el Pla Parcial 23 per delimitar aquesta zona com a zona verda 
o equipament i després aprovar aquest punt.

El Sr. Alcalde diu que el que es realitza ara és la verificació del Text Refós de la Modificació 
Puntual del Pla General, on es canvia el terreny de rústic a industrial, seguin les directrius de la 
Comissió d'Urbanisme de Tarragona.  Diu que fins que no s'hagi  aprovat  aquest  Text  Refós  la 
Comissió d'Urbanisme de Tarragona no valorarà el Pla Parcial. Diu que un cop aprovats tots dos, 
l'Ajuntament aprovarà la reparcel.lació i, en aquest moment, serà on  s'haurà de tractar d'aquest 
tema.

El Sr. Andreu diu que al Pla Parcial també es distribueixen els carrer i les parcel.les i si es dibuixen 
d'aquesta manera ja no es podrà canviar, doncs s'aproven els carrers, zones verdes, equipaments i 
parcel.les. Diu que modificar-sho després farà que no quadri amb allò aprovat ara. Diu que s'haurien 
de reunir, treballar per canviar-ho, ja que les restes condicionen la reparcel.lació, i llavors aprovar-
ho.

El Sr. Alcalde diu que  ara es verifica el Text Refós de la Modificació Puntual del Pla General i que 
no s'afecta a la reparcel.lació.

Sotmès  el  dictamen  a  votació  s’aprova  per  set  vots  favorables   dels  grups  ApM,  CiU,  i  sis 
abstencions dels grups  ERC, IpM i  GdP, adoptant-se el següent acord: 

Atès que la Comissió d'Urbanisme de Tarragona en acord adoptat en data 23 de març de 2006 va 
suspendre l'aprovació definitiva de la modificació puntual del pla general a la partida Plans d'en 
Jori, Pla Parcial 23, Parc Logístic 1 fins que mitjançant  la presentació d’un text refós incorporessin 
les modificacions especificades a l’esmentat acord.

Atès que per part de la Secretaria de l'Ajuntament s'han complert les prescripcions i que per part de 
l’Arquitecte  redactor  del  projecte  esmentat  ha estat  elaborat  el  text  refós,  tenint  en compte les 
prescripcions de l’acord de la Comissió d’Urbanisme de Tarragona.



Vist l’informe de Secretaria i legislació aplicable, es proposa al Ple adoptar el següent acord:

PRIMER: Verificar el text refós de la modificació puntual del Pla General a la partida Plans d'en 
Jori, Pla Parcial 23, Parc Logístic 1 per tal que  la Comissió d’Urbanisme de Tarragona procedeixi a 
l'aprovació definitiva .

SEGON:  Trametre  certificat  d’aquesta  resolució  i  tres  exemplars  del  text  refós  a  la  Comissió 
d’Urbanisme de Tarragona, tot instant la publicació de l’acord d’aprovació definitiva.

TERCER PUNT: DESAFECTACIÓ CAMÍ PÚBLIC PARTIDA “LA CANAL”

El Sr. Vallverdú diu que el camí deixarà de tenir utilitat pública i passarà a ser bé patrimonial. Diu 
que hi ha un camí paral.lel i vol saber que es farà amb aquest camí, doncs tot té relació.

El Sr. Huguet diu que no tenen cap problema en aprovar aquest punt doncs per primera vegada 
l'Ajuntament fa una acció altruista. Diu que el que vol veure és si després es regala o es permuta.

El Sr. Andreu diu que amb la nova obertura del carrer és normal aquesta desafectació i per aquest 
motiu votaran a favor. Diu que el que va explicar el Sr. Alcalde a la Reunió informativa de permutar 
per metres de vial  és el problema i  amb el  que no estan d'acord, doncs els vials són de cessió 
gratuïta i seria un precedent molt perillós. Diu que el valor del camí s'hauria de recaptar i primar 
l'interès de l'Ajuntament. Diu que el Sr. Alcalde ha de re considerar el que vol fer amb el camí.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per dotze vots favorables  dels grups ApM, CiU, ERC i IpM 
i una abstenció del grup  GdP, adoptant-se el següent acord: 

Aquest Ajuntament ha instruït un expedient per declarar parcel·la sobrera la porció de terreny que 
consta inscrita al Registre de la Propietat de Montblanc en el Volum 1413, Llibre 225, Foli 111 i 
número de finca 10510, d’acord amb allò que estableixen l’article 199 del Decret Legislatiu 2/2003, 
de 28 d'abril pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i 12 
i 20 del Reglament de patrimoni dels ens locals, aprovat pel Decret 336/1988, de 17 d’octubre.

En aquest  expedient  ha restat  acreditada l’oportunitat  i  legalitat  de l’esmentada declaració,  que 
comporta una alteració de la qualificació jurídica del bé, en passar de bé demanial a bé patrimonial, 
i adquirint per tant les qualitats d’alienable, embargable i prescriptible.

L’expedient ha estat sotmès a informació pública per un termini de vint dies hàbils, durant els quals no 
s’hi han formulat al·legacions ni reclamacions.

La competència per aprovar la declaració de parcel·la sobrera correspon al Ple municipal, que l’ha 
d’adoptar  amb  el  vot  favorable  de  la  majoria  absoluta  del  nombre  legal  de  membres  de  la 
corporació, com exigeixen els articles 47.3.k) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de bases del règim 
local, i 112.3.n) de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

Vist l’informe favorable de la Secretaria municipal, s'acorda:

PRIMER: DECLARAR parcel·la sobrera la porció de terreny, de propietat municipal, que figura 
inscrita al Registre de la Propietat de Montblanc en el Volum 1413, Llibre 225, Foli 111 i número 
de finca 10510.



SEGON: DISPOSAR que s’anoti a l’inventari municipal de béns aquesta declaració, que comporta 
la qualificació jurídica del bé esmentat com a patrimonial.

QUART PUNT: ACCEPTACIÓ SUBVENCIÓ DEL DEPARTAMENT D'ENSENYAMENT 
PEL FINANÇAMENT DEL CENTRE D'EDUCACIÓ PREESCOLAR “ELS MERLETS”

La Sr. Magrinyà diu que estan d'acord amb la subvenció. Diu que vista la necessitat creixent que hi 
ha cal fer una previssió de places. Diu que aquest any s'ha fet curt de places per nens d'entre 0-1 
anys i creu que la previsió no va ser la correcta i que per aquest motiu van quedar fora sis nens. Diu 
que els pares es van mobilitzar i que van parlar amb l'Inspector, aquest va veure que els pares tenien 
raó i es va poder solucionar col·locant a tres a cada un dels dos centres. Vol agrair la tasca d'aquest 
inspector pel seu treball. Diu que s'ha de preveure millor i avançar-se al problema, tot i que entén 
que sigui complicat. Diu que si ens atenem al Conveni signat, vol saber quantes places es preveu 
crear.

La Sra. Ribó diu que aquestes reflexions toquen al punt següent, doncs aquí el que es fa és acceptar 
la subvenció. Diu que creu que les previsions realitzades per la Generalitat quan va realitzar el 
Mapa de Llar d'Infants ja han quedat obsoletes, doncs si Montblanc havia d'ampliar fins al 2008 un 
total de 30 places de les quals ja s'han executat 20 i encara així s'ha fet curt és que quelcom falla. 
Diu que per altra banda esbrinar el creixement és molt difícil doncs no depén només dels nens que 
neixen,  doncs  al  2006  només  es  porten  18  nens.  Diu  que  el  proper  punt  és  el  de  pendre  el 
compromís d'ampliar el que es pugui la Llar d'infants, que en principi tenim el límit de 10 places, 
però si poden ser tretze millor. Diu que la mitjana de Catalunya és facilitar Llar d'Infants per un 
33% de la població i, en canvi, a Montblanc, anem per un 50%.

La Sra.  Magrinyà  diu que l'Ajuntament  sap  com està  el  poble  millor  que  la  Generalitat  i  s'ha 
d'adaptar a les necessitats de la població.

La Sra. Ribó diu que l'Ajuntament pot saber la tendència però no la voluntat dels pares d'apuntar als 
nens, doncs aquest ensenyament no és obligatori. Diu que aquesta desviació és molt petita, però 
creuen que s'ha de fer una ampliació com demostra el següent punt.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Atès que en data 16 de febrer ha estat publicada en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya la 
Resolució  número  EDC/280/2006,  de  9  de  febrer  per  la  qual  s'atorguen  subvencions  a  les 
corporacions locals de centres d'educació pre-escolar per al curs 2005-2006.

Atès que aquesta Resolució atorga a l'Ajuntament de Montblanc una subvenció per l'escolarització 
al curs escolar 2005-2006 d'un import de 99.000,00€

Per tots aquests motius, s'acorda:

PRIMER: Acceptar la subvenció del Departament d'Ensenyament d'un import de 99.000,00€ pel 
finançament del centre d'educació pre-escolar “Els Merlets”.

SEGON: Trametre aquest acord al Departament d'Ensenyament concretament a la Direcció General 
de Centres Docents, Servei de Règim Econòmic”.

CINQUÈ PUNT:   COMPROMÍS AMPLIACIÓ CENTRE D'EDUCACIÓ PREESCOLAR 
“ELS MERLETS”



El Sr. Vallverdú diu que l'ampliació es farà allà mateix, cosa que ocasionarà que més pares portin 
en cotxe els nens a la Llar,  cosa que col·lapsarà, encara més, els voltants de les escoles. Vol saber 
com se solucionarà els caos. Diu que un cop la llar no es pugui ampliar més i s'hagi de fer una nova 
Llar, caldria determinar una bona ubicació per evitar aquests problemes.

El Sr. Huguet vol felicitar a les mares que van reclamar solucionar el problema que els seus fills 
quedessin fora de la Llar. Diu que el que no pot ser és que es pogués solucionar i no s'hagués fet 
fins que els  pares es van queixar.  Diu que a l'acord posa que es farà l'ampliació si  s'atorga la 
subvenció. Diu que s'hauria de fer igual.

La  Sra.  Agnés  diu  que  s'ha  d'agrair  l'interés  de  l'inspector,  però  la  norma  en  principi  és  per 
ensenyaments obligatoris. Diu que l'Ajuntament pel seu compte no pot matricular més nens dels 
permesos  per  la  Generalitat.  Diu  que  la  selecció  va  ser  un  procés  públic  on  participava  la 
Generalitat amb l'Inspector. Creu que sí que s'hauria de fer igual l'ampliació donin la subvenció o 
no, però aquest és el model que vol la Generalitat. Diu que el compromís si que pot constar a l'Acta 
però el dictamen és millor no tocar-lo.

El Sr. Huguet diu que si és així l'inspector podria haver trobat la solució abans de què es quedessin 
sis nens fora i evitar així tant de soroll. Vol que l'Ajuntament es comprometi a ampliar la Llar tot i 
que no s'atorgui la subvenció.

El Sr. Alcalde diu que aquest compromís hi és.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Vistes l’actual demanda de places escolars a la llar d’infants municipal que no poden ser cobertes 
amb el nombre de places existents en aquest moment.

Atès que l’Ajuntament disposa del projecte d’ampliació del centre d’educació infantil municipal de 
primer cicle.

Atès que el Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya preveu la concessió de 
subvencions per a la creació de places en llar d’infants de titularitat municipal a través de l’Ordre 
EDC/233/2006, de 28 d'abril.

Atès que l’Ordre esmentada preveu com a documentació necessària per a l’autorització del projecte 
que l’Ajuntament es comprometi per acord de Ple d’assumir el compromís d’executar les obres si es 
concedeix la subvenció esmentada, s’acorda:

- Comprometre’s a executar les obres d’ampliació del centre d’educació infantil de primer cicle si 
es concedeix la subvenció del Departament d’Ensenyament. 

HISENDA I RÈGIM INTERIOR

SISÈ PUNT: APROVACIÓ INICIAL ORDENANCES FISCALS LLAR D'INFANTS

El Sr. Vallverdú diu que sempre e puja més que l'IPC i vol saber perquè.

El Sr. Huguet diu que un cop vist l'estudi i vist que l'Ajuntament posa 50.000 euros creu que és 
assumible, tot i que creu que no s'hauria d'incrementar tant l'import doncs no deixa de ser un servei 
públic i que la gent que porta als nens és perquè treballa. Lamenta l'increment però espera que l'any 
vinent, retallant altres despeses i aplicant l'excedent aquí vagi millor.



El Sr. Mogas diu que votaran a favor. Diu que és millor no incrementar res però que un 5% és 
assumible.  Vol  saber  perquè  s'ha  de  donar  motius  per  donar-se  de  baixa.  Diu  que  s'hauria 
d'incrementar  al  15% la  reducció per  més d'un nen.  Diu que  la  generalitat  aporta  un 33% del 
finançament, els pares un 45% i l'Ajuntament no arriba al 33% i creu que s'hauria de fer un esforç.

La Sra. Ribó diu que l'increment està una mica per damunt de l'IPC i que és assumible. Diu que el 
fet de motivar per donar-se de baixa respón a què el cost per nen està calculat per tots els mesos i 
dividit, però si es vol es pot treure. S'aprova posar a l'ordenança els mateixos criteris que els de 
l'Escola de Música essent de 20% i 15% la reducció per més d'un nen.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per dotze vots a favor dels grups ApM, CiU, ERC i IpM i 
una abstenció del grup GdP, adoptant-se el següent acord: 

Vistos els arts.  15 i ss. del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, així com l´informe  de Secretaria i Intervenció i 
així  mateix els informes econòmic-financers, el  Ple de la Corporació, desprès d’haver deliberat 
sobre l’estudi d’Ordenança fiscal reguladora del preu públic pel servei de Llar d' infants municipal 
pel curs 2006-2007,  acorda:
 

PRIMER:  Aprovar les següents variacions en l' Ordenança fiscal  número 25 reguladora del preu 
públic pel servei de Llar d' infants municipal pel curs 2006-2007.

- Incloure dintre de l' article 3 el següent incís.

Article 3. Obligats al pagament

Sempre que es vulgui donar un nen de baixa caldrà fer-ho mitjançant sol-licitud escrita presentada 
al Registre General de l' Ajuntament amb un mes sencer d' antelació, indicant els motius.

- Modificar els preus de l' article 4 establint el següent:

Article 4. Import
La quantia del preu públic es determinarà aplicant les següents tarifes:

CONCEPTE IMPORT EUROS 

Quota mensual sense menjador...................................... 120,00

Quota per dia de menjador

(quota alimentaria + servei de monitora)..................   6,00

Quota diaria monitor menjador nadons....................                      2,65

Per la devolució bancària d' un rebut de  quota mensual               2,00

En el cas d' unitats familiars que matriculin a més d' un infant, cada infant tindrà una reducció del 
15 % sobre les tarifes aplicables.



Sobre la quota, s' aplicarà un descompte del 20 % a les persones que siguin membres d' una família 
nombrosa, i així ho acreditin.

– Incloure a l' article 5 el següent incís:

El pagament s' efectuarà mensualment, per mesos vençuts, excepte en el cas del mes de setembre, 
que es realitzarà prèviament a l' inici del curs corresponent.

SEGON.- Exposar  al  públic  en  el  tauler  d’anuncis  de  l’Ajuntament  els  anteriors  acords 
provisionals, així com el text complet de l' Ordenança fiscal modificada durant el termini de trenta 
dies hàbils, comptats des del dia següent al de la publicació de l’anunci d’exposició en el Butlletí 
Oficial de la Província.

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances, els qui tinguin un interès directe o resultin 
afectats, en els termes previstos a l’article 18  del text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 
Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març  ,  podran examinar l’expedient i 
presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública 
sense haver-se presentat reclamacions, els acords adoptats restaran definitivament aprovats.

SETÈ PUNT: APROVACIÓ INICIAL ORDENANCES FISCALS ESCOLA DE MÚSICA

El Sr. Interventor explica que l'increment és del 5%  pels menors de 16 anys i del 10% pels majors 
de 16 anys.

El Sr. Vallverdú pregunta si l'increment del 10% és perquè no està subvencionat. Diu que com el 
punt  anterior  s'incrementa  més  que  l'IPC.  Diu  que  s'ha  de  fer  un  esforç  perquè  les  altres 
administracions aportin més perquè l'Ajuntament aporta un 47%.
                                                                                                                                                                
El Sr. Huguet diu que el Consell Comarcal només aporta el 0,86% i creu que el Servei que es dona 
és per tota la Comarca i creu que haurien d'aportar més diners. Diu que l'increment és el que és però 
que és més comprensible aquest que el de la Llar perquè aquest estudi és optatiu. Diu que els de 
fora vila haurien de pagar més que els d'aquí.

El Sr. Mogas diu que l'increment és assumible. Diu que l'aportació que fa l'Ajuntament és molt alta 
i  s'hauria  de reclamar  a  les  altres  administracions  una aportació més gran,  sobretot  el  Consell 
Comarcal. Diu que hi ha una errada al dictamen aportat en aquesta sessió i espera que no sigui de 
mala fe.

La Sra. Ribó diu que ha estat una errada i que no és mala fe. Diu que aquest punt s'ha suprimit 
perquè el director de l'escola va dir que ja estava integrat en altres punts i que no feia falta. Diu que 
fer pagar més als que venen de fora de Montblanc no és possible. Diu que si que s'ha de demanar 
més diners al Consell Comarcal. Creu que l'Escola de Música costa molts diners però que podem 
estar orgullosos d'ella. Diu que bons professors significa un cost elevat.

El Sr. Huguet diu que no ha dit res del cost dels professors. Creu que s'haurien de crear unes bases 
de subvenció per matriculació d'alumnes d'aquí. Diu que s'ha de buscar fórmules per primar els 
alumnes d'aquí.



Sotmès el dictamen a votació s’aprova per dotze vots a favor dels grups ApM, CiU, ERC i IpM i 
una abstenció del grup GdP, adoptant-se el següent acord: 

Vistos els arts. 15 i ss. del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, així com l´informe de Secretaria i Intervenció i 
així  mateix els informes econòmic-financers, el  Ple de la Corporació, desprès d’haver deliberat 
sobre l’estudi d’Ordenança fiscal reguladora de la taxa reguladora del preu públic pel servei d' 
Escola Municipal de Música pel curs 2006-2007,  acorda:

PRIMER: Aprovar les següents variacions en  Ordenança fiscal número 16 reguladora de la taxa 
per la prestació del servei municipal de música pel curs 2006-2007:

– Modificar la quantia de les taxes quedant de la següent manera:

Article 5. Quota Tributària
1.- La quantia de la taxa es determinarà aplicant les següents tarifes:

a) Matrícula:

a.      Per un membre de la família: 68,25 Euros

b.      Per mes d’un membre, aplicació de descompte addicional del 10% a cada un d’ells.

b) Tarifes mensuals:

CONCEPTE IMPORT EUROS

  1. Sensibilització 35,50

  2. Iniciació i prellenguatge 43,00

  3. Llenguatge musical de grau elemental o mig  
      Si l´alumne té fins a 16 anys 43,00

      Si l´alumne té més de 16 anys 47,30

  4. Llenguatge musical i  instrument adult SUPRIMIR

  5. Llenguatge musical i una hora d'instrument grau elemental

      Si l´alumne té fins a 16 anys 68,25

      Si l´alumne té més de 16 anys 83,60

  6 .Llenguatge musical i una hora d´instrument grau mig  

       Si l´alumne té fins a 16 anys 74,00

       Si l´alumne té més de 16 anys 83,60

  7. Llenguatge musical i 40 minuts d'instrument  

       Si l´alumne té fins a 16 anys 54,00

       Si l´alumne té més de 16 anys 59,50

  8. Llenguatge musical, una hora d´instrument i 30 minuts de 84,00



     segon instrument grau mig

  9. Una hora d'instrument fins a 16 anys 46,00

10. Una hora d'instrument + 16 anys 56,50

11. 40 minuts d´instrument fins a 16 anys 35,70

12. 40 minuts d´instrument + 16 anys 44,00

13. Llenguatge musical i dos d´instruments d´una hora

grau mig 99,25

14. Llenguatge musical, una hora d´instrument i 40 minuts

de segons instrument grau mig 91,35

15. Alumnes externs que participin només en les formacions

instrumentals de l´escola

Paguen la

 matrícula

16. Lloguer instrument ( excepte piano i bateria ) 6,50

17. Lloguer piano o bateria 3,50

18. Per la devolució bancaria d’ un rebut 2,00

Prèviament  al  lloguer d'  instruments es farà efectiu el  pagament d'  una fiança de 50 euros per 
respondre  dels  possibles  desperfectes  dels  mateixos,  a  retornar  una  vegada  verificat  que  s'  ha 
retornat en els mateixes condicions en que es va llogar.

– Incloure a l' article 6 el següent incís:

Article 6. Meritació.

El pagament  s’efectuarà  mensualment,  per  mesos  vençuts.  Els  obligats  al  pagament  de la  taxa 
hauran de domiciliar-lo en una entitat financera.

En el cas d’incompliment de l’obligació de pagament per tres mensualitats, consecutives o no, es 
procedirà automàticament a la baixa del servei  de l’usuari, que no es podrà gaudir fins que no hagi 
reintegrat les liquidacions degudes.

Sempre que una persona que estigui matriculada es vulgui donar de baixa del servei caldrà fer-ho 
mitjançant sol-licitud escrita presentada al Registre General de l' Ajuntament amb un mes sencer d' 
antelació indicant els motius.

SEGON.- Exposar  al  públic  en  el  tauler  d’anuncis  de  l’Ajuntament  els  anteriors  acords 
provisionals, així com el text complet de l' Ordenança fiscal modificada durant el termini de trenta 
dies hàbils, comptats des del dia següent al de la publicació de l’anunci d’exposició en el Butlletí 
Oficial de la Província.

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances, els qui tinguin un interès directe o resultin 
afectats, en els termes previstos a l’article 18  del text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 
Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març  ,  podran examinar l’expedient i 
presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública 
sense haver-se presentat reclamacions, els acords adoptats restaran definitivament aprovats.

PUNT D'URGÈNCIA



S'aprova  per unanimitat la urgència del següent punt:

– Acceptació de la  subvenció del  Departament   de Benestar  i  Familia  per l'adquisició 
d'equipament i mobiliari.

VUITÈ  PUNT:  ACCEPTACIÓ  DE  LA  SUBVENCIÓ  DEL  DEPARTAMENT   DE 
BENESTAR I FAMILIA PER L'ADQUISICIÓ D'EQUIPAMENT I MOBILIARI.

El Sr. Vallverdú vol rebre tota la informació i tots els documents que s'originin d'aquest punt.

El Sr. Mogas diu que està d'acord de sol.licitar aquesta subvenció i vol saber quin tipus de mobiliari 
serà, si és pels jubilats o serà pel Centre de Dia. Diu que aquest ajut el va donar la Consellera que 
l'Alcalde va criticar.

La Sra. Agnés diu que suposa que la Consellera no ha donat aquest ajut perquè l'Alcalde va dir res. 
Diu que l'Ajuntament ha d'aprofitar aquesta subvenció per la compra del mobiliari de la sala d'estar, 
de la sala multiusos, pels jubilats, perquè de Centre de Dia no hi ha.

El Sr. Carreras diu que s'ha demanar pressupostos pel disseny de les sales no per la compra dels 
materials. Diu que per la compra del mobiliari es demanarà pressupost a la gent de Montblanc.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per  unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Atès que en data 6 de juny de 2006 ha estat notificat el llistat proposat pel Departament  de Benestar 
i  Família,  mitjançant   la  Direcció  General  d'Actuacions  Comunitàries  i  Cíviques  per  a  les 
subvencions per obres, on l'Ajuntament de Montblanc està inclòs.

Vist que aquestes subvencions són per col·laborar en el finançament de les obres de rehabilitació 
d'equipaments dels municipis, per un import màxim de 50.000 € i d'acord amb les disponibilitats 
pressupostàries.

Per tots aquests motius, s'acorda:

PRIMER: Acceptar la subvenció del Departament  de Benestar i Familia, mitjançant  la Direcció 
General d'Actuacions Comunitàries i Cíviques d'un import màxim de 50.000 € i d'acord amb les 
disponibilitats pressupostàries, per l'adquisició d'equipament i mobiliari.

SEGON:  Facultar  a  l'Alcalde   a  signar  tots  els  documents  necessaris  per  executar  els  acords 

anteriors.

TERCER: Trametre aquest acord a la Direcció General d'Actuacions Comunitàries i Cíviques del 

Departament  de Benestar i Família, juntament amb la documentació necessària.

L'Alcalde diu que com a conseqüència de la recent mort del Sr. Jose Martínez Lozano “Pepe” els 
grups municipals tenen la paraula per donar el condol a la familia.

El Sr. Andreu diu que li sorprén que hagués de ser un regidor qui proposes donar el condol i no fos 
l'Alcalde qui ho proposes. Diu que el Pepe va fer molt per Montblanc, va donar molts quadres , 



com el que presideix la Sala de Plens, que era molt  generós amb l'Ajuntament ,  amb el Casal 
Montblanquí i amb el museu Arxiu. Diu que va quedar desconcertat que fos una funcionària qui 
l'avises i que no anés nigú de l'Ajuntament a l'enterrament. També li sorprèn que no podent anar 
ningú no li  diguessin que anés  ell  en  representació de l'Ajuntament.  Diu  que  l'Ajuntament  de 
Llançà va fer un Ple extraordinari i, en canvi, l'Ajuntament de Montblanc no van fer res adduint 
treballs.  Diu que el Pepe ha donat molt més a l'Ajuntament que l'Ajuntament a ell.  Diu que el 
protocol aprovat per aquest Ajuntament estableix que a la mort d'un fill predilecte, com era el Pepe, 
a  l'enterrament  havia  d'acudir  la  Bandera  de  Montblanc  i  els  Macers  i  que   això tampoc s'ha 
respectat. Diu que s'ha de donar el condol i també demanar disculpes .

El Sr. Carreres  diu que les Paraules del Sr. Andreu no són oportunes. Creu que el que l'Ajuntament 
ha de fer és manifestar el condol a la família i agrair tota la feina i l'esforç del Pepe, agrair tot el que 
ha fet i el que representa per Montblanc. El seu grup i ell mateix senten molt la seva pèrdua i, com 
ja va manifestar a la família, es va excusar d'assistir a l'enterrament perquè es trobava a molts 
quilometres de distància. Creu que el Sr. Andreu s'ha equivocat parlant així.

La Sra. Ribó diu que tothom haurien de demanar disculpes. Diu que l'Alcalde ja havia proposat fer 
aquest acte. Diu que aprofitar la mort d'un fill predilecte per criticar a l'Ajuntament no és correcte. 
Lamenta la pèrdua del Pepe , diu que va ser una persona que ha donat molt al poble de Montblanc, 
amb una feina i una dedicació impressionant. Diu que no es correcte utilitzar aquest fet per criticar.

El Sr. Alcalde diu que l'Ajuntament es va excusar adequadament, que van instal.lar crespons negres 
a la Bandera de Montblanc, instal.lada especialment per aquest acte, es va enviar un telegrama  a la 
família i es va fer arrivar una corona de flors. Creu que aquests comentaris són desafortunats i fora 
de lloc.

El Sr. Andreu vol que consti en Acta que es reafirma en tot el que ha dit.

El  Sr.  Alcalde  diu  que  per  petició  del  Sr.  Mogas  vol  que  consti  en  Acta  la  felicitació  de 
l'Ajuntament a l'equip de bàsquet infantil femení de l'Associació esportiva Montblanc.

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a un quart de dotze de la matinada, i per 
constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. 
Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  6  folis números                a
                  , ambdós inclosos.
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